

金蛇賀歲迎新春宴 I

CHINESE NEW YEAR SET MENU I

【三星·報喜】

金陵鴻運乳豬·陳醋滷香鴨舌·紅菜滋心酥

【Marinated Snacks Combination】

Barbecued Suckling Pig • Duck Tongue with Dark Vinegar •
Puff Pastry with Cheese Curd and Beetroot

X.O.醬淮山如意南澳洲翡翠鮑片

Sautéed Sliced Australia's Abalone with
Fresh Yam and Fungus in X.O. Sauce

嘻哈大笑高湯野生虎蝦皇

Sautéed Sabah Tiger Prawn with Chicken Broth

恭喜發財大利添好市

Braised Sliced Pig Tongue and Dried Oyster
with Sea Moss and Vegetable

魚躍龍門砂鍋蒜子星斑頭腩

Braised Spotted Garoupa and Belly with Roasted Pork and Garlic

百花鳳凰松茸人參雞

Roasted Chicken with Matsutake and Ginseng Sauce

櫻海老鰻魚露筍炒絲苗

Fried Rice with Dried Cherry Shrimp and Diced Eel

幸福蛋白杏仁茶·流沙奶黃煎堆球

Sweetened Almond Cream with Egg White •
Deep-fried Custard Dumpling

HK\$3,200 / 4 persons 位 **HK\$4,800** / 6 persons 位

HK\$9,600 / 12 persons 位

Extra person 額外每位 **HK\$800**

供應期由2025年1月1日至2月15日 • 堂食另加一服務費 • 預訂優惠不可兌換現金、不可與其他優惠同時使用 • 預訂優惠不適用於加一服務費(以原價計算)、飲品、餐酒、婚宴、廳房預訂及宴會 • 提早預訂優惠只適用於大堂雅座 • 客戶須預先訂座，並於訂座前說明使用此優惠 • 上述套餐作廳房訂座只適用於最多2席 • 如需查詢送遞服務或閣下對任何食物產生敏感，請與酒店職員聯絡 • 帝京酒店保留修改優惠條款及細則、更改或終止此優惠之權利，恕不另行通知 • 如有任何爭議，帝京酒店保留最終決定權

Set menus are available from January 1 to February 15, 2025 • All prices are subject to 10% service charge for dine-in • The early bird offer cannot be redeemed for cash and cannot be used in conjunction with other offers • Offers are not applicable to 10% service charge (based on original prices), beverages, bottled wine consumption, function room reservation and banquet • The early bird offer is available for dine-in only. Not applicable to function room reservation and wedding banquet. Cannot be used in conjunction with any other discounts and privilege offers • Advance reservation is required. Please notify the restaurant staff the offer will be used • Maximum 2 tables reserve of above set menu for private room • Please contact our staff if you have any enquiries for delivery service or any food allergies • Royal Plaza Hotel reserves the right to amend the terms and conditions of the offer, change or delete the offer without prior notice • Should a dispute arise, Royal Plaza Hotel reserves the right to arbitrate the final decision

金蛇賀歲迎新春宴II

CHINESE NEW YEAR SET MENU II

【四季·平安】

金牌黑豚叉燒·脆皮燒腩仔·秋葵牛肝菌小耳朵·滷汁鵝掌翼

【Marinated Snacks Combination】

Barbecued Pork Loin · Roasted Pork Belly · Okra and Porcini with Black Fungus ·
Marinated Goose Wing and Web

叁蔥豉蒜油泡帶子桂花蚌

Sautéed Scallop and Laurel Clam with Onion in Soybean Sauce

金玉滿堂蟹肉花膠燴燕窩

Braised Bird's Nest Soup with Crab Meat and Shredded Fish Maw

頂級南非六頭湯鮑魚 伴 蝦籽扣日本刺參

Braised 6-Head South African canned Abalone and
Sea Cucumber with Dried Shrimp Roe

鴻圖大展清蒸海星斑

Steamed Fresh Spotted Garoupa

喜鵲臨門芝麻鹽焗雞

Baked Chicken with Rock Salt and Sesame

五穀豐收臘味糯米飯

Fried Five Grain Rice and Glutinous Rice with
Dried Shrimp, Air-dried Meat and Sausage

大富大貴紅豆沙·流沙奶黃煎堆球

Sweetened Red Bean Soup with Air-dried Tangerine Peel ·
Deep-fried Custard Dumpling

HK\$3,400 / 4 persons 位 HK\$5,100 / 6 persons 位

HK\$10,200 / 12 persons 位

Extra person 額外每位 HK\$850

供應期由2025年1月1日至2月15日·堂食另加一服務費·預訂優惠不可兌換現金、不可與其他優惠同時使用·預訂優惠不適用於加一服務費(以原價計算)、飲品、餐酒、婚宴、廳房預訂及宴會·提早預訂優惠只適用於大堂雅座·客戶須預先訂座，並於訂座前說明使用此優惠·上述套餐作廳房訂座只適用於最多2席·如需查詢送遞服務或閣下對任何食物產生敏感，請與酒店職員聯絡·帝京酒店保留修改優惠條款及細則、更改或終止此優惠之權利，恕不另行通知·如有任何爭議，帝京酒店保留最終決定權

Set menus are available from January 1 to February 15, 2025 · All prices are subject to 10% service charge for dine-in · The early bird offer cannot be redeemed for cash and cannot be used in conjunction with other offers · Offers are not applicable to 10% service charge (based on original prices), beverages, bottled wine consumption, function room reservation and banquet · The early bird offer is available for dine-in only. Not applicable to function room reservation and wedding banquet. Cannot be used in conjunction with any other discounts and privilege offers · Advance reservation is required. Please notify the restaurant staff the offer will be used · Maximum 2 tables reserve of above set menu for private room · Please contact our staff if you have any enquiries for delivery service or any food allergies · Royal Plaza Hotel reserves the right to amend the terms and conditions of the offer, change or delete the offer without prior notice · Should a dispute arise, Royal Plaza Hotel reserves the right to arbitrate the final decision